
PROTOKÓŁ Nr XXIII/13
z XXIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 24 czerwca 2013 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Gminnym Ośrodku Kultury,  Sportu i Rekreacji  w
Mielniku ul. Zaszkolna 1 o godz. 9ºº, zakończyła się o godz. 13¹º.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XXIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący  Pan  Władysław
Stankiewicz.

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy skład
Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Pana Wojciecha Niewińskiego

Do punktu 2. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy radni
otrzymali,  oraz zgłosił  wniosek o uzupełnienie  przedstawionego porządku obrad  o trzy punkty.
Zaproponował by po punkcie 16 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Związku
Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej wprowadzić punkt:
17.zajęcie  stanowiska  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Komisji  Rewizyjnej  przy
rozpatrywaniu skargi na Wójta Gminy Mielnik
18.podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Niemirowie
19.podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości

Pani  radna  Maria  Boguszewska wniosła  aby  za  punktem  6  podjęcie  uchwały  w  sprawie
uzupełnienia składów Komisji Rady Gminy wprowadzić dodatkowy punkt w sprawie rozpatrzenia
zmian w projekcie organizacyjnym Zespołu Szkól na rok 2013-2014.

Pan Przewodniczący poinformował, że jest to temat nie przygotowany przez Panią Dyrektor.

Pan Wójt stwierdził, iż myśli że na dzień dzisiejszy to mogą być tylko zapytania w sprawie arkusza
organizacyjnego szkoły, ponieważ zgodnie z procedurami arkusz organizacyjny szkoły do 31 maja
miał być zatwierdzony i został przez niego zatwierdzony. Dodał także, że zatwierdzanie arkusza
organizacyjnego należy do kompetencji Wójta.

Pan radny Zduniewicz  zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że nie wie o jakie sprawy czy
zmiany Pani radnej Boguszewskiej chodzi, wskazał że nie są przygotowani. Powiedział, że żeby
poddawać wniosek pod głosowanie i ująć temat do porządku muszą przynajmniej co nieco na ten
temat wiedzieć a wiedzą o tym tyle, że arkusz został zatwierdzony.

Pan radny  Pytel stwierdził,  że  arkusz  został  zatwierdzony i  oczywiście  nie  mają  zamiaru  go
zmieniać ale  Radzie Gminy należą się pewne wyjaśnienia dlaczego dla rady zostały przedstawione
założenia  w  arkuszu  organizacyjnym  takie,  które  zostały  później  zmienione,  mimo  że  na
posiedzeniu komisji było zapewniane, że żadne zmiany nie nastąpią.

Pan Przewodniczący zaproponował, by tą sprawą zająć się w wolnych wnioskach.
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Pani radna Boguszewska nie wyraziła zgody żeby ta sprawa była rozpatrywana w wolnych
wnioskach, z uwagi na wagę tej sprawy.

Za wprowadzeniem dodatkowego punktu do porządku obrad w sprawie rozpatrzenia zmian w
projekcie organizacyjnym Zespołu Szkól na rok 2013-2014. głosowało 7 radnych, przeciw 7
wstrzymało się 1.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  sprawa  nie  została  rozstrzygnięta,  wobec  tego
należałoby powtórzyć  głosowanie,  ale  nie  wierzy że  w ciągu kilku  minut  coś  się  zmieni
wobec tego nie możemy wprowadzić tego punktu do porządku obrad bo nie ma większości
głosów.

Rada  Gminy  wprowadzając  do  porządku  obrad  trzy  punkty  przedstawione  przez  Pana
Przewodniczącego  14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się ustaliła porządek obrad
XXIII sesji Rady Gminy.

Porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1.Otwarcie Sesji.
2.Ustalenie porządku obrad.
3.Informacja Wójta o pracy między sesjami
4.Interpelacje i zapytania radnych
5.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy
6.Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składów Komisji Rady Gminy
7.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012 r.
8.Podjęcie uchwały w sprawie udzielania absolutorium Wójtowi Gminy.
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013.
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.
12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na
terenie Gminy Mielnik
13.Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy
finansowej   w  formie  dotacji  spółce  wodnej  działającej  na  terenie  Gminy  Mielnik,
przeznaczone na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczania.
14.Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w
wodę na terenie Gminy Mielnik.
15.Podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.
16.Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia zmiany statutu Związku Gmin Regionu Puszczy
Białowieskiej.
17.Zajęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Komisji Rewizyjnej przy
rozpatrywaniu skargi na Wójta Gminy Mielnik.
18.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Niemirowie.
19.Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości
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20.Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
21.Ocena  funkcjonowania  świetlic  wiejskich  i  wypracowanie  koncepcji  ich  rozwoju  w
przyszłości.
22.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
23.Wolne wnioski.
24.Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Wójt poinformował, że minął miesiąc od ostatniej sesji i w tym czasie były dwa istotne
wydarzenia. Pierwsze to to, że został rozstrzygnięty konkurs na koncepcję kładki pieszo -
rowerowej  w  Niemirowie.  Drugi  ważny  element  to  to,  że  otrzymaliśmy  od  Urzędu
Marszałkowskiego potwierdzenie o tym, że nasz wniosek na rekultywację, remont drogi przy
granicy otrzyma dofinansowanie. Poinformował także, że trzecią istotną sprawą jest to, że
mamy nałożoną 5% korektę na dofinansowanie do kanalizacji w Mielniku. Wskazał że są to
najistotniejsze rzeczy które się wydarzyły,  a pozostałe sprawy to były sprawy bieżące.

Pan Przewodniczący  poinformował o korespondencji jaka dotarła do Rady. Wskazał, że w
tym czasie do rady wpłynęło pismo od Pani Marty Ławińskiej w sprawie obrazów Ignacego
Pieńkowskiego, pismo od Pani Anny Zieniuk w sprawie rozwiązania umowy o pracę, pismo
od  Pana  Jerzego  Hoduna  zamieszkałego  w  Pawłowiczach  w  sprawie  drogi,  która  jest
planowana  do  zamknięcia,  oraz  dwa  postanowienia  z  prokuratury.  Jedno  o  odmowie
wszczęcia  dochodzenia,  po  rozpatrzeniu  zawiadomienia  Pana  Sławomira  Pytla  odnośnie
podrobienia  dokumentu  w  postaci  protokołu  z  naszej  sesji  i  drugie  postanowienie  o
umorzeniu dochodzenia w sprawie nacisków na mieszkańców gminy przy referendum, które
się odbyło. Pan Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie w tej sprawie wniósł Pan
Andrzej Maruszeczko.

Do punktu 4.

Pani radna Boguszewska złożyła zapytanie w sprawie odkrzaczenia drogi polnej na odcinku
ul. Piaskowa – Werhurna. Stwierdziła, że aktualnie ta droga jest nieprzejezdna dla większych
maszyn rolniczych, a zbliżają się żniwa. W związku z tym wniosła o zlecenie wykonania tego
zadania Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Mielniku.

Pan radny Tobota zwrócił  się z zapytaniem do Wójta Gminy kto wydaje pozwolenia na
handel na imprezach masowych takich jak „Dni Mielnika”, „Dialogi” i na jakiej podstawie
niektórym wydaje się pozwolenia a innym nie.

Pan radny Terebun  zapytał kolejny raz Pana Wójta o wynajęcie mieszkania przez Panią
Katarzynę Turosieńską Durlik. Zapytał również o odkrzaczenie rowów na drodze Wilanowo -
„Wygoda”,  czy  będą  naprawiane  zjazdy  na  drodze  Wilanowo  -  Adamowo,  czy  będzie
wyrównana droga Koterka – Wilanowo, oraz jakie środki zabezpieczy Wójt na remont drogi
Wilanowo – Tokary. 

Pani  radna  Boguszewska  powiedziała,  że  zgłaszała  zapytanie  na  sesji  22  marca  i  nie
otrzymała odpowiedzi więc powtarza zapytanie na dzisiejszej sesji. Zadała pytanie jak został
rozpisany w umowie na dotację do „Trylogii”  harmonogram płatności.
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Pani radna Hackiewicz-Stępień  zapytała  kiedy  można liczyć  na naprawę drogi  między
lasem Pana Burkułaka a lasem państwowym. Zwróciła się także o naprawę ulic w Niemirowie
oraz odnowienie mostku na ulicy Zamkowej w Niemirowie.

Pani radna Pogrebniak zapytała czy będzie umyta z zewnątrz świetlica w Radziwiłłówce,
oraz czy będzie otworzone boisko.

 Do punktu 5.

Pan  Przewodniczący  Rady przedstawił  wszystkim  procedurę  wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

W  celu  dokonania  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady,  14  głosami  za  przy  1  głosie
wstrzymującym się Rada Gminy powołała komisję skrutacyjną w następującym składzie: 

1.Pan Antoni Soszko
2.Pan Lucjan Kożuchowski
3.Pan Sławomir Leoniuk

Na przewodniczącego komisji skrutacyjnej został wybrany Pan Antoni Soszko.

Pan  Przewodniczący  Rady poprosił  radnych  o  zgłaszanie  kandydatur  na
Wiceprzewodniczącego Rady
Na  stanowisko  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  zgłoszono  kandydaturę  Pani  Aliny
Hackiewicz – Stępień.
Kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady
Gminy Mielnik.

Pan  Sekretarz Gminy poprosił  Pana  Przewodniczącego  o  przerwanie  głosowania  i
zarządzenie przerwy z powodu iż karty do głosowania nie są ostemplowane.

W czasie, gdy karty do głosowania były stemplowane omówiono punkt 22.

Do punktu 22.

Pan  Wójt poinformował,  że  przekaże  sprawę  odkrzaczenia  drogi  polnej  na  odcinku  ul.
Piaskowa – Werhurna Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Mielniku i myśli że do żniw
dojazd tą drogą będzie możliwy. 
Pan Wójt Odpowiadając  na  zapytanie  Pana Radnego  Toboty odpowiedział,  iż  teren  pod
Bugiem jest  w uzgodnieniu  i  porozumieniu  z  wspólnotą  gruntową.  Odpowiedzialność  za
przebieg imprezy sprawuje Gminny Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji i on przeprowadza
nabory podmiotów gospodarczych które w czasie imprezy funkcjonują.

Pan radny Tobota zapytał w jakiej formie następuje ustalanie tych, którzy mają handlować 
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Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o gastronomię i alkohol było ogłoszone zapytanie
cenowe, natomiast co do reszty decyduje Dyrektor GOKSiR.

Pan Wójt odpowiadając na zapytanie Pana radnego Terebuna wskazał, że już odpowiadał
ustnie  na  zapytanie  w  sprawie  Pani  Turosieńskiej,  a  teraz  odpowiedź  będzie  na  piśmie.
Poinformował,  że  wszystkie  sprawy  związane  z  wynajęciem  pokoju  w  hotelu  były
regulowane  na  bieżąco  i  Pani  Turosieńska  ponosiła  koszty  z  tego  tytułu.  W  sprawie
odkrzaczania i  wyrównania dróg odpowiedział,  że  ma nadzieję że uda się to w tym roku
zrobić. Jeżeli chodzi o zabezpieczenie środków na dofinansowanie drogi Wilanowo – Tokary
poinformował,  że  chcemy  razem  ze  Starostą  wspólnie  składać  ją  do  „schetynówek”.
Przewidujemy zabezpieczenie około 65% wartości wkładu po stronie beneficjenta czyli po
stronie Starostwa i Gminy Mielnik. 

Pan Wójt wskazał,  że  jeśli  chodzi  o harmonogram płatności  związanych z „Trylogią” to
odpowie na piśmie, gdyż w tej chwili nie pamięta dokładnie wszystkich dat. 
Odpowiadając na zapytanie Pani radnej Hackiewicz – Stępień w sprawie drogi między lasem
Pana Burkułaka a lasem państwowym wskazał że w tym roku nie przewidywał tam żadnych
prac. Pan Wójt poinformował,że dziury w nawierzchni ulic będą naprawiane a sprawa mostku
na ul. Zamkowej została przekazana Dyrektorowi ZGK.

Pan  Wójt odpowiedział  Pani  Radnej  Pogrebniak,  że  sprawdzi  jakie  są  koszty  umycia
świetlicy i czy będziemy mieli na to środki, stwierdził, że boisko na pewno spróbujemy na
wakacje przygotować. 

Po ostemplowaniu kart, oraz  przeprowadzeniu czynności wyborczych komisja skrutacyjna
przedstawiła wyniki wyborów, stwierdzając że w głosowaniu tajnym na 15 oddanych głosów
wszystkie były ważne. Pani Alina Hackiewicz – Stępień  13 głosami za, 1 głosem przeciw 1
głosem wstrzymującym się została wybrana na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Mielnik.

Podjęto uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy
(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 6.

 Pan Przewodniczący Rady poinformował, że każdy radny jest zobowiązany do pracy w
komisjach.  Wskazał,  że  Pan  radny  Zduniewicz  zgłosił  chęć  pracy  w   Komisji  Rozwoju
Gospodarczego oraz w Komisji Finansowo – Budżetowej i tak zostało to wpisane w projekcie
uchwały.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uzupełnienia składów Komisji Rady Gminy.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 7.

Pan Przewodniczący Rady wskazał, że projekt uchwały był omawiany.
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Nie podjęto dyskusji  w tym punkcie.

Rada Gminy przy obecności 15 radnych, 14 głosami za przy 1 głosie przeciw podjęła uchwałę
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy za 2012 r.

 (w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 8.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że najpierw wysłuchamy opinię Regionalnej Izby
Obrachunkowej i opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu, poprosił o przedstawienie
tych opinii.

Pani Skarbnik poinformowała, iż pierwszy punkt z procedury absolutoryjnej już mamy za
sobą,  czyli  zostało  zatwierdzone  sprawozdanie  finansowe  wraz  ze  sprawozdaniem  z
wykonania  budżetu  gminy  Mielnik  za  2012  rok.  Wskazała  także,  że  radni  otrzymywali
sukcesywnie  wszelkie  dokumenty  w  tej  sprawie.  Poinformowała,  że  pozytywna  opinia
Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta Gminy Mielnik sprawozdaniu
z wykonania budżetu gminy za 2012 r.  została przesłana radnym.

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Opinię Komisji Rewizyjnej, wskazując
że członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag ani zastrzeżeń i na tej podstawie Komisja
Rewizyjna wnosi o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium.

Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  sprawozdania  i  absolutorium  uzyskał  również
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.

Pan radny Terebun zapytał Wójta czy prawdą jest że to on jako radny blokuje inwestycje na
terenie Wilanowa, czy prawdą jest że nazwał Pan Wójt niektórych radnych „snopkami”,oraz
kto zawinił że musimy płacić karę.

Pan Wójt odpowiedział, że Pan radny bardzo się stara ale chce dla swojego sołectwa więcej,
niż stanowią możliwości całego budżetu Gminy Mielnik. Stwierdził także, że nie porównałby
do „snopka” Pana Terebuna ani nikogo z pozostałych radnych, w związku z czym to nie jest
jego wypowiedź. W sprawie kary Pan Wójt wskazał dokładną sumę korekty, która wynosi w
zaokrągleniu  254  tyś  zł.  Poinformował,  że  przeprowadziliśmy  w  dwa  lata  około  30
przetargów i tylko ten jeden jest obarczony korektą finansową. Wskazał także, że oczywiście
jest tam wina osoby która odpowiadała za realizację tego przedsięwzięcia.

Rada Gminy przy obecności 15 radnych, 14 głosami za przy 1 głosie przeciw podjęła uchwałę
w sprawie  udzielania absolutorium Wójtowi Gminy.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 9.

Pani radna Boguszewska stwierdziła iż nie akceptuje wydatków z budżetu na zwrot części
zaliczki  wraz  z  odsetkami  otrzymanej  w grudniu  2012r.  na  opłacenie  faktury za  budowę
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kanalizacji  sanitarnej  w  Mielniku  w  związku  z  nałożoną  korektą  finansową  z  tytułu
naruszenia  ustawy  Prawo  zamówień  publicznych,  oraz  usługi  doradcze  dotyczące
postępowania o zamówienie publiczne zadania „Trylogia Park Historyczny w Mielniku – etap
1” 

Pan Wójt  wskazał  że  5% procentowa korekta  nie  dotyczy realizacji  inwestycji  w sensie
wykonawstwa i nadzoru a tylko procedur związanych z wyłonieniem wykonawcy, czyli tego
że ogłoszenie o przetargu było o jeden dzień za krótko. Stwierdził, że usługi doradcze są po to
by uniknąć błędów jakie zostały popełnione przy kanalizacji.

Pan radny Troc  wskazał,  że te 5% korekty jest  nałożona na całość dotacji,  którą Gmina
uzyskała.  Stwierdził  także,  że  wiadomo  gdzie  powstał  błąd  i  Pan  Wójt  nie  powinien
wychwalać  tak  swoich  pracowników.  Powiedział,  że  jesteśmy  postawieni  przed  faktem
dokonanym i musimy przyjąć taką zmianę w budżecie.

Rada  Gminy  przy  obecności  15  radnych,  13  głosami  za  przy  1  głosie  przeciw,  1
wstrzymującym się podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do puntu 10.

Pan  Przewodniczący  Rady wskazał,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu
komisji.

Pan Wójt poinformował, że przetarg nie rozstrzygnie się do końca czerwca w związku z
czym  obowiązki  te  do  czasu  rozstrzygnięcia  przetargu  będą  powierzone  Zakładowi
Gospodarki Komunalnej. Terminy i harmonogramy odbioru będą podane do końca czerwca,
każde sołectwo będzie wiedziało w jakich terminach odpady będą odebrane. Poinformował
także, że odpady będą odbierane zgodnie z nową zasadą, czyli z podziałem na segregowane
oraz zmieszane.

Pan  radny  Pytel  zapytał  jak  mamy  segregować  śmieci  skoro  nie  zostały  dostarczone
pojemniki na nie.

Pan Wójt odpowiedział, że tej chwili uruchomiona jest procedura zakupu worków, ci którzy
mają stare nasze pojemniki to one zostają, a ci którzy nie mają pojemników otrzymają worki. 

Pan radny Pytel wskazał że brak jest informacji jak segregować odpady.

Pani Koroluk poinformowała, że taka informacja będzie przekazana.

Pan radny Terebun zapytał czy jest możliwość by to Gmina płaciła za odbiór odpadów z
Parafii. 

Pan  Wójt poinformował  że  prawnie  nie  mamy możliwości  ponoszenia  kosztów  odbioru
śmieci za związki wyznaniowe.
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Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu11.

Pan radny Troc zapytał kiedy mieszkańcy, którzy mieli podpisaną umowę z MPO, lub w
ogóle nie mieli podpisanych umów otrzymają pojemniki na odpady.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  w  tej  chwili  dopóki  nie  rozstrzygnie  się  przetarg  wszyscy
mieszkańcy otrzymają worki, ponieważ w przetargu jest wpisany obowiązek dla firmy, która
wygra przetarg dostarczenia pojemników do każdego gospodarstwa.

Pan radny Troc zapytał  czy „znikną” pojemniki,  na odpady segregowane,  które stoją po
miejscowościach.

Pani Koroluk odpowiedziała, że jak będzie w pełni uruchomiony system to „znikną”.

Pani  radna  Boguszewska zapytała  Pana  Dyrektora  ZGK  czy  odbiór  śmieci  będzie
realizowany tak jak dotychczas i jaka opłata będzie wnoszona.

Pan Dyrektor ZGK poinformował, że na razie zaplanował podział Mielnika na trzy strefy
czyli Przedmieście plus Wajków – jeden dzień odbioru, centrum do cerkwi, ul Królewska,
Mętna - drugi dzień odbioru, od cerkwi za Górę i Osłowo – trzeci dzień odbioru. Wsie zostały
połączone Niemirów, Sutno – jeden odbiór, Maćkowicze, Moszczona – drugi odbiór, Homoty,
Oksiutycze, Pawłowicze, Kudelicze – następny dzień odbioru, Wilanowo, Tokary – kolejny i
Adamowo z Radziwiłłówką następny. Wskazał, że liczy że odbiór będzie się odbywał w ciągu
8-9  dni.  Pomiędzy tymi  dniami  trzeba  zrobić  przerwy na  dowóz odpadów do Hajnówki.
Poinformował że harmonogram zostanie zrobiony i przedłożony mieszkańcom.

Pan Wójt wskazał,że odbiór odpadów z nieruchomości będzie raz w miesiącu.

Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 12.

Pani radna Boguszewska zapytała czy został już określony punkt selektywnego składowania
odpadów.

Pani  Koroluk odpowiedziała  że  ten  punkt  selektywnej  zbiórki  odpadów  został
zaproponowany  dla  firmy.  Firma  musi  przyjechać  i  zobaczyć  czy  te  miejsce  będzie
odpowiadało jej wymogom.
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Pan Przewodniczący Rady zapytał gdzie jest to miejsce.

Pani Koroluk odpowiedziała, że jest to działka nr 20/10 obręb Maćkowicze.

Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę w sprawie zmiany
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 13.     

Pan Przewodniczący Rady wskazał, że projekt uchwały był omawiany i został pozytywnie
zaopiniowany.

Nie podjęto dyskusji  w tym punkcie.

Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej  w formie dotacji
spółce wodnej działającej na terenie Gminy Mielnik,  przeznaczone na bieżące utrzymanie
wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczania.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 14.

Pan  Tadeusz  Szeweluk  –  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w  Mielniku
wskazał,  że  od  roku  2011   wzrosły  koszty  energii  oraz  wzrost  opłaty  środowiskowej,
stwierdził również, że sieć wodociągowa wymaga modernizacji, w związku z czym pieniądze
z opłaty za wodę  będą wykorzystane na pokrycie kosztów energii i opłaty środowiskowej
oraz modernizację sieci.  Pan Dyrektor poinformował,  że wzrost ceny wynosi 7 groszy na
metrze. Przedstawił także stawki opłat za wodę obowiązujące w gminach sąsiednich.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorcze zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Mielnik.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 15.

Pan radny Soszko przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi złożonej przez
Panią Janinę Kamieńską na Wójta Gminy Mielnik. Wskazał, iż komisja jednogłośnie uznała
skargę za niezasadną. 

Pani radna Boguszewska poprosiła o przedstawienie treści skargi.

Pan radny Soszko odczytał skargę Pani Janiny Kamieńskiej na Wójta Gminy.

Pan radny Pytel zapytał Pana Wójta czy jeżeli pracownik, czy to na umowę zlecenie, czy nie
w Gminie wykonuje jakieś czynności nie należy mu się podać przyczyn dlaczego rozwiązuje
się z nim umowę na świadczenie usług.
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Pani radna Boguszewska  wskazała, że w jej ocenie i ocenie opinii publicznej skarga jest
zasadna. 

Pan Wójt poinformował, że sposób rozwiązania umowy był zgodny z wszystkimi prawnymi
elementami, a skoro był zgodny z prawem, które obowiązuje to żadna ze stron nie ma prawa
czuć się gorsza.  Wskazał,  że gdyby naruszył  sprawy związane z rozwiązaniem umowy to
wtedy pewnie byśmy się spotkali nie tylko przy skardze ale i w sądzie. Stwierdził, że nie ma
czasu ani ochoty zastanawiać się kto był a kto nie był na referendum. Powiedział, że nie może
być tak,że każda decyzja którą podejmie po referendum będzie odnoszona do referendum, bo
to znaczy że nie mógł by żadnej decyzji dzisiaj podjąć, bo każdy się będzie zastanawiał czy
ona ma związek z referendum. Wskazał aby pozostać przy merytorycznej dyskusji a nie przy
tym, że uważamy, że ktoś się tutaj mści.

Rada  Gminy  przy  obecności  15  radnych,   9  głosami  za  przy  1  głosie  przeciw,  5
wstrzymujących  się  podjęła  uchwałę  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Wójta
Gminy Mielnik.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 16.

Pan Przewodniczący Rady wskazał, że projekt uchwały był omawiany i został pozytywnie
zaopiniowany.

Nie podjęto dyskusji  w tym punkcie.

Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
zmiany statutu  Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 17.

Pan Przewodniczący Rady poinformował  że  temat  ten  był  omawiany,  a  radni  otrzymali
stanowisko Rady.

Pan radny Zduniewicz zapytał  czy przedstawione na piśmie  stanowisko jest  propozycją
Przewodniczącego Rady, nad którą mają zastanowić się radni. 

Pan  Przewodniczący  Rady odpowiedział,  że  tak.  Dodał  że  stanowisko  zostało
skonsultowane z radcą prawnym, który urzęduje w Gminie.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że nie przesyłamy tej skargi z powrotem do Wojewody.
Wskazał. że stanowisko Rady jest takie, że skargę tą odrzuca bowiem nie ma kompetencji do
jej rozpatrzenia i to stanowisko Rady zostanie przesłane do Wojewody. 

Pan radny Troc zapytał w jakiej formie skarga wróciła od Wojewody.
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Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że w formie krótkiego pisma.

Pan  radny  Troc stwierdził,  że  jeśli  organ  nie  jest  kompetentny  do  rozpatrzenia  sprawy
powinien przesłać sprawę organowi który jest  właściwy do rozpatrzenia sprawy w formie
postanowienia. Wskazał że jeśli Wojewoda stwierdził, że nie jest właściwy do rozpatrzenia
skargi  na  Komisję  Rewizyjną   to  jego  zdaniem  powinien  zwrócić  się  do  organu,  który
rozpatrzy, który organ jest właściwy do rozpatrzenia skargi.

Pan  Sekretarz  Gminy stwierdził,  że  do  podjęcia  jakiejkolwiek  uchwały  potrzebne  są
kompetencje które są zapisane w naszej ustawie ustrojowej lub w przepisach szczególnych.
Pan Sekretarz zacytował art. 229 kodeksu postępowania administracyjnego.

Pan radny Zduniewicz stwierdził,  że gdyby ta skarga była przesłana jako postanowienie
Rady do Wojewody, być może Pan Dyrektor Wydziału tak by się nie zachował. Wskazał, iż
skarga została przesłana po opinii obsługi prawnej przez Wójta do Wojewody i teraz wróciła
do Rady. Powiedział, że jest przekonany  że poważniej Wojewoda do tej sprawy podejdzie i
bardziej ją przeanalizuje pod kątem prawnym, mając lepszą obsługę prawną.

Rada Gminy przy obecności 15 radnych,  11 głosami za przy 4 wstrzymujących się przyjęła
zaproponowane stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Komisji Rewizyjnej
przy rozpatrywaniu skargi na Wójta Gminy Mielnik. 

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 18.

Pan Wójt poinformował, że jeden z mieszkańców Niemirowa zwrócił się z prośbą o nadanie
nazwy  ulicy  za  Panem  Robertem  Kusznerczukiem.  Nazwa  była  konsultowana  z
mieszkańcami  Niemirowa,  ponieważ  wnioskujący  zaproponował  by  ulica  nazywała  się
„Pastewna”. Mieszkańcy zdecydowali by ulica nazywała się Jana Mamerta Hancewicza.

Rada Gminy przy obecności 15 radnych,  14 głosami za przy 1 wstrzymującym się podjęła
uchwałę w sprawie  nadania nazwy ulicy położonej w Niemirowie.

(w załączeniu na str ….......... prot.)
Do punktu 19. 

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że chodzi o nabycie działki w Niemirowie pod budowę
kładki  pieszo-rowerowej.  Wskazał  także,  iż  nabycie  tej  nieruchomości  nastąpi  w  drodze
przetargu, dlatego że Skarb Państwa inaczej nie sprzedaje niż w drodze przetargu.  

Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę w sprawie nabycia
nieruchomości.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 20.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali informację o przygotowaniu
gminy  do  letniego  sezonu  turystycznego  na  piśmie  i  było  to  omawiane  na  posiedzeniu



12

komisji. Wskazał, iż  
„Topolina”  jest  fatalnie  przygotowana  do  sezonu  turystycznego.  W miejscu  tym  jest  nie
wykoszona  trawa,  ławki  są  połamane,  leży  zwalone  drzewo.  Poprosił  o  zajęcie  się  tym
terenem, gdyż jest to nasza wizytówka.

Pan Dyrektor ZGK stwierdził, że ławki zostały już poprawione a trawa wykoszona.

Radni  przyjęli  do  wiadomości  informację  o  przygotowaniu  gminy  do  letniego  sezonu
turystycznego.

(w załączeniu na str ….......... prot.)

Do punktu 21.

Pani radna Hackiewicz Stępień zaproponowała by nowy regulamin funkcjonowania świetlic
wiejskich  został  opracowany  przed   zebraniami  wiejskimi,  oraz  żeby  regulamin  był
wywieszony w świetlicy. Zaproponowała również aby informacje o funkcjonowaniu świetlic
znalazła się na stronie internetowej Urzędu Gminy, a także żeby GOKSiR doradzał co można
zrobić  w  świetlicach  .  Pani  radna  przedstawiła  pomysł,  by  osobom  zajmującym  się
świetlicami zorganizować szkolenia na temat funkcjonowania świetlic wiejskich. Pani radna
wskazała co dzieje się w świetlicy wiejskiej w Niemirowie. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, gdzie świetlice funkcjonują źle.

Pan Jerzy Weremijewicz poinformował,  że altanka przy świetlicy w Osłowie została źle
wykonana,  ponieważ  została  wkopana  w  ziemię.  Wskazał,  że  zgłaszał  ten  problem
wykonawcy na etapie realizacji inwestycji, a ci poinformowali go że pracownicy z Urzędu
Gminy powiedzieli, że jest dobrze. 

Do punktu 23.

Pan Przewodniczący Rady wskazał, że w tym punkcie musimy zająć się sprawą zwolnienia
Pani  Anny  Zieniuk,  ponieważ  temat  ten  wzbudził  dużo  kontrowersji  i  niepotrzebnych
komentarzy. Poprosił Panią Dyrektor Zespołu Szkól i Pana Wójta o dogłębne omówienie tego
problemu.

Pani  radna  Boguszewska  zapytała  dlaczego  wynikłe  zmiany  organizacyjne  nie  były
omawiane   na  posiedzeniu  komisji  w  maju,  kiedy  Pani  Dyrektor  przedstawiła  założenia
organizacyjne Zespołu Szkól, oraz jakie były intencje likwidacji etatu pedagoga szkolnego.

Pani Dyrektor poinformowała, że składa projekt organizacyjny do 30 kwietnia, natomiast do
31 maja Wójt ma czas by się ustosunkować się i dać wiążące wskazówki do tego jak on widzi
pracę  placówki.  Odpowiedziała  że  w  maju  na  posiedzeniu  komisji  mówiła  zgodnie  z
posiadaną  wiedzą.  Wskazała  że  do  tego  czasu  nie  miała  żadnych  uwag  od  Pana  Wójta,
natomiast cały czas były prowadzone rozmowy na temat czy nie dałoby się zorganizować
taniej funkcjonowania szkoły.  

Pani  radna  Boguszewska  zapytała  dlaczego  nie  ograniczono  wymiaru  godzin
ponadwymiarowych,  dlaczego  nie  przedstawiono  Radzie  wniosku o  dofinansowanie  etatu
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pedagoga  szkolnego,  oraz  dlaczego  postanowiono  zrezygnować  z  kwalifikowanego,
doświadczonego pedagoga szkolnego.

Pani Dyrektor poinformowała,  że w szkole jest  równie doświadczony,  wykwalifikowany,
posiadający kwalifikacje do bycia pedagogiem inny nauczyciel. Wskazała, że na ten moment
nie widzi potrzeby występowania do Rady o dofinansowanie etatu pedagoga. Stwierdziła iż są
wskazówki,  które mówią ile  etatu pedagoga powinno być  przy takiej  liczbie  dzieci.  Pani
Dyrektor  wskazała  także,  że  godziny  ponadwymiarowe  mogą  realizować  ci  nauczyciele,
którzy mają kwalifikacje do tych godzin. 

Pani radna Boguszewska zapytała czy na pewno są to mądre posunięcia, że od września
troje  dzieci  Pani  Zieniuk  odchodzi  do  Siemiatycz.  Wskazała  przy  tym  iż  subwencja
oświatowa dla Gminy Mielnik będzie okrojona. Stwierdzając, że prawdopodobnie na jedno
dziecko  otrzymujemy  rocznie  5.000  zł.,   zapytała  czy  utracona  subwencja  nie  jest  to
równoważna połowie wynagrodzenia Pani Anny Zieniuk. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że jeżeli Pan Wójt zmieni zdanie i cofnie swój zapis, to ona
cofnie swoje postanowienie. Wyjaśniła przy tym, iż szkoła nie będzie pozbawiona pedagoga,
funkcję tę będzie pełniła inna osoba z odpowiednim  wykształceniem. 

Pani radna Boguszewska zapytała  Wójta  czym się  kierował  wprowadzając taki  wpis do
projektu organizacyjnego.

Pan Wójt odpowiedział,  że  zatrudnianie  i  zwalnianie  to  normalny proces,  który  trwa  w
zarządzaniu. Był wcześniej, jest teraz i pewnie będzie w przyszłości. Wskazał, że nie jest to
decyzja która wypłynęła tydzień czy miesiąc temu. Wskazał, że każdy podejmowany krok jest
zaplanowany. Pan Wójt przypomniał spotkanie z gronem pedagogicznym, na którym wskazał
że zmniejszyła się liczba uczni w  Zespole Szkół w Mielniku, a przybyło 4 etaty do obsługi
szkoły. Stwierdził, że nasza subwencja oświatowa wynosi w tej chwili około 45% kosztów
utrzymania Zespołu Szkół. Poinformował, że jeśli ktoś z nauczycieli kto nabył uprawnienia
emerytalne zdecydowałby się  odejść na emeryturę,  to  jest  szansa,  że to  miejsce  mogłaby
wypełnić Pani pedagog. 

Pan radny Kożuchowski zapytał co jest bardziej traumatyczne - zwolnienie pracownika w
wieku emerytalnym, czy młodej zdolnej dziewczyny.

Pan radny Troc  wskazał, że jego zdaniem w Zespole Szkół Pan Wójt powinien na końcu
szukać oszczędności. Zapytał kiedy Wójt będzie szukał oszczędności W Gminnym Ośrodku
Kultury, Sportu i Rekreacji, w którym w ostatnich latach nastąpił znaczący wzrost kosztów i
zatrudnienia. Wskazał, że jeżeli się szuka oszczędności, to powinno się ich szukać wszędzie -
we wszystkich jednostkach gminnych. 

Pan  radny  Pytel  wskazał,  iż  skoro  były  robione  kalkulacje  to  chciałby  znać  wysokość
oszczędności wynikających ze zwolnienia Pani Zieniuk.

Pan Dyrektor GOKSiR wskazał  iż  kiedyś  Gminny Ośrodek Kultury  Sportu  i  Rekreacji
znajdował się w jednym budynku, a teraz zarządza Ośrodkiem Dziejów Ziemi Mielnickiej, 2
stadionami Orlikiem.
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Pan Wójt  poinformował, że żeby się nie pomylić nie chce z pamięci podawać wysokości
oszczędności wynikających ze zwolnienia Pani Zieniuk.

Pani  radna  Boguszewska zaproponowała  aby  radni  zajęli  stanowisko  w  sprawie
przywrócenia Pani Anny Zieniuk do pracy na odrębnej sesji.

Pan Strapko Mikołaj zapytał  na jaki cel  będzie przeznaczone dofinansowanie dla spółki
wodnej.

Pan Sekretarz poinformował, że na odbudowę przepustów melioracyjnych.

Pani Anna Łojko zapytała co z budową świetlicy w Maćkowiczach, czy będzie oczyszczona
rura i  powycinane brzózki   na moście.  spytała  kiedy będą zabrane korzenie z drogi  przy
torach.

Pan Jerzy Weremijewicz zapytał,  czy na łąkach mielnickich zasypany zostanie  dół  przy
wyjeździe na ścieżkę rowerową.

Pan Wójt odpowiedział, że przy okazji większych prac na Maćkowiczach załatwimy sprawę
korzeni na drodze przy torach. Rura na moście zajmiemy jak skończymy naprawę dróg. W
sprawie dołu na łąkach poprosi by pracownicy podjechali i ocenili jak można to naprawić, a
świetlica jest w wykazie inwestycji gminnych, więc jest realizowana.

Pan Kazimierz Zalewski zapytał o przepust w Tokarach, przed Panem Patkowskim, oraz o
pozostawione ścięte drzewo na drodze.

Pan wójt odpowiedział, że drzewo było wycinane nie na nasze zlecenie.  

Pan Kazimierz Zalewski wskazał, że trzeba oczyścić drogę w stronę wysypiska

Pan Wójt odpowiedział, że ta droga będzie robiona.

Pan Wiesław Piotrowski poprosił by zabrać drzwi z przystanku w Adamowie

Pan Witold Ilinicz zapytał czy radni byliby tak uprzejmi i zwrócili uwagę Panu Dyrektorowi
GOKSiR, który mógłby przywrócić mu możliwość reprezentowania intelektualnego dorobku
Gminy Mielnik. Wskazał, że Dyrektor GOKSiR wydał dyspozycje w „muzeum” mielnickim,
że artyści z Mielnika nie mają prawa być eksponowani.

Pan radny Stefan Troc poprosił, by obejrzeć i w jakiś sposób przywrócić spadki poprzeczne
drogi na Końskie Góry. Zapytał czy będzie uregulowana sprawa drogi „mlecznej”.

Pan Kazimierz Zalewski zapytał o koszenie trawy na działce, która była podzielona, oraz
Stwierdził, że trzeba skończyć przystanek w Tokarach.

Pani radna Pogrebniak wskazała, żeby wykonać utwardzenie na drodze przy przystanku,
oraz by zlikwidować dziurę na drodze w Radziwiłłówce.
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Do punktu 24.

Pan Przewodniczący  Rady zamknął obrady XXIII sesji Rady Gminy Mielnik.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:
Wojciech Niewiński

Przewodniczący Rady
          Władysław Stankiewicz


